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Verslag Algemene Ledenvergadering, woensdag 16 maart 2022, aanvang 19.30 uur. 
Locatie: ’t Hoogspel Delden. 
 

1. Opening door de voorzitter mevrouw Monique Poessé. 
a. De voorzitter doet een korte terugblik naar het bijzondere jaar 2021 waar als 

gevolg van Covid maatregelen nauwelijks iets te organiseren was door de 
VVT. Wij moesten ons aanpassen aan de omstandigheden en voorschriften. 
En opnieuw zijn we opgeschrikt door een crisis, nu de oorlog in Oekraïne. Het 
is verschrikkelijk wat daar gebeurt. Toch moeten we ook als VVT verder en dit 
betekent dat we langzaam de draad van verenigingsactiviteiten weer 
oppakken. En ons weer aanpassen waar de situaties dit van ons vragen. 

b. De voorzitter vraagt een moment van stilte. Voor de in het afgelopen jaar 
overleden leden waaronder de heer Van Lochem en de heer Peter de Bruijn. 
Maar ook voor de slachtoffers in de Oekraïne. 

2. Verslag ALV van woensdag 2 juni 2021. 
a. Op dit verslag zijn geen opmerkingen of vragen waarmee het wordt 

vastgesteld. 
3. Mededelingen. 

a. Vanuit het bestuur zijn vanavond, beide door ziekte, afwezig mevrouw 
Monique Haafkes (penningmeester) en mevrouw Jorieke Adolfsen (kandidaat- 
bestuurslid). Jorieke zal zich later per video voorstellen. 

4. Jaarverslag 2021. 
a. Alle leden konden beschikken over het jaarverslag. De voorzitter neemt de 

highlights ervan door in een presentatie.  
b. Er is een vraag uit de zaal naar de wandelroutes: de uitgegeven wandelroutes 

zullen een jaar na verschijning op onze website worden geplaatst en 
downloadable zijn. 

c. Er is een vraag uit de zaal naar de besluitvorming rondom windturbines naar 
aanleiding van de door ons ingediende zienswijze. De gemeente Hengelo 
heeft nog niets definitief besloten. Er komt eerst een onderzoek naar de 
effecten van de plaatsing van hoge windturbines. Een opmerking uit de zaal 
maakt melding van het feit dat Borne geen windturbines kent maar wel 
zonneweiden. De hoop is gevestigd op een goede verkiezingsuitslag. Maar de 
zorg rond de politieke keuzes als het gaat om de windturbines aan de rand 
van Twickel blijft bestaan. 

5. Financieel Jaarverslag 2021. 
a. De cijfers over 2021 worden in een dia gepresenteerd. De toelichting daarbij, 

door de penningmeester opgesteld, wordt voorgedragen door de voorzitter. 
Per saldo heeft de VVT over 2021 een positief resultaat van € 3.189,--. Dit 
resultaat zal worden bijgeschreven bij het eigen vermogen, waarover later 
meer. 

b. Het gemiddelde aantal leden over 2021 bedroeg 1.720. Per 1-2-2022 waren er 
1.743 leden ingeschreven. 

6. Kascommissie. 
a. De voorzitter van de kascommissie, de heer G. de Bruijn, meldt dat de 

commissie haar controlewerkzaamheden heeft gedaan. Daarbij heeft de 
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commissie de financiële administratie in orde bevonden. De kascommissie 
heeft dan ook haar gebruikelijke positieve verklaring afgegeven. 

b. Op advies van de kascommissie verleent de vergadering middels een applaus 
het bestuur décharge voor het gevoerde beleid in 2021. 

7. Begroting. 
a. De voorzitter presenteert de door de penningmeester opgestelde begroting. 

Deze begroting gaat uit van een gemiddeld aantal betalende leden van 1.720 . 
Voor activiteiten is € 1.000,-- opgenomen. De voorzitter wijst erop dat 2022 
de start is van ons jubileumjaar. Deze start zal zijn op 1 september 2022. 
Gedurende een jaar na deze start zullen er diverse activiteiten zijn. Om die 
reden is het overschot uit 2021 toegevoegd aan het eigen vermogen. 
Financiering van activiteiten kan dan mede plaats vinden door het aanspreken 
van het eigen vermogen. Over de begroting bestaan geen vragen, waarmee 
deze wordt vastgesteld. 

8. Benoeming Kascommissie. 
a. De heer G. de Bruijn, voorzitter 2021 treedt onder dankzegging af.  

b. De heer G.J. Beuzel volgt hem als voorzitter voor 2022 op en als lid van de 

commissie is de heer D. Ellenbroek bereid gevonden.   

c. Voor de kascommissie wordt dan een reserve lid gezocht. Uit de zaal meldt 

zich daarvoor de heer E. van Emmerik, waarvoor de voorzitter hem dankt.  

d. Daarmee bestaat de kascommissie 2022 uit de heren G.J. Beuzel (voorzitter), 

D. Ellenbroek en E. van Emmerik (reservelid).  

9. Bestuurssamenstelling. 
a. Het bestuur kent twee vacatures. Er zijn twee kandidaten gevonden die het 

bestuur van harte voordraagt voor benoeming. Zij stellen zich aan de 
vergadering voor: 

i. De heer Sander Prinsen geeft aan hoe zijn verbinding met Twickel tot 
stand is gekomen en wat hem beweegt nu in het kader van zijn 
betrokkenheid te willen deelnemen in het bestuur. 

ii. Mevrouw Jorieke Adolfsen is helaas niet aanwezig als gevolg van een 
Covid-infectie. Ze bereidde daarom een korte presentatie voor in een 
videoboodschap. Helaas haperde het geluid van deze boodschap op 
de computer van de VVT. Terwijl de video draaide, gaf de secretaris 
aan hoe de achtergrond van Jorieke haar tot een geschikte kandidaat 
maakt. Bestuurlijke ervaring, een studie ecologie, vrijwilligerswerk als 
wolvenexpert en lid van de dassenwerkgroep Twente zijn de 
belangrijkste ingrediënten daarvoor. 

iii. Beide kandidaten worden met luid applaus door de vergadering 
benoemd. 

b. Volgens het rooster van aftreden, treden Mevr. M. Haafkes (penningmeester) 
en de heer P. Harink (namens de pachters) af. Beide bestuursleden hebben 
zich bereid verklaard voor een tweede termijn van drie jaren lid van het 
bestuur te blijven. Aan de vergadering wordt voorgesteld hiermede akkoord 
te gaan. Met luid applaus worden deze herbenoemingen bekrachtigd. 

10. Statutenwijziging/WBTR. 
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a. Sinds 1 juli 2021 is de Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen (WBTR) van 

toepassing. Deze wet geldt voor alle verenigingen en stichtingen. Tijdens de 

vergadering lichtte de secretaris een en ander toe. De wet zorgt ervoor dat er 

nieuwe regels gaan gelden voor de taakverdeling binnen een bestuur. De 

statuten moeten daarop worden aangepast. Het bestuur heeft de huidige 

statuten voorgelegd aan notariskantoor Hordijk en Hamer in Enschede en zij 

zijn gekomen met aanbevelingen tot wijziging. Alle leden hebben kennis 

kunnen nemen van de voorgestelde wijzigingen. Daarnaast heeft het bestuur 

één eigen wijziging ingebracht: de in het huishoudelijk reglement opgenomen 

mogelijkheid om bestuursleden tweemaal te kunnen herbenoemen, 

opnemen in de statuten. Het bestuur stelt de vergadering voor met deze 

wijzigingen in te stemmen. De vergadering stemt in met de voorgestelde 

wijzigingen. 

b. Omdat het quorum om statuten te wijzigen niet aanwezig is (5% van de leden 
moet aanwezig zijn. Dat zijn 86 leden. Aanwezig zijn er 45) om de hierboven 
aangenomen statutenwijziging te kunnen doorvoeren, moet er daarom 
nogmaals een ALV worden gehouden waar een meerderheid van 65% van de 
dan aanwezige leden akkoord moet zijn met de voorstellen. Deze extra ALV 
houden we waarschijnlijk voorafgaand aan een van de eerste bijeenkomsten, 
met dit punt als enig onderwerp. 

c. De heer Van Emmerik vraagt het bestuur na te denken over nóg een wijziging 
in de statuten. Nu de vereniging zo groot is geworden is de onder b 
genoemde procedure niet goed werkbaar. Daarvoor zou een eenvoudiger 
regeling van toepassing kunnen zijn. De secretaris belooft dit punt graag mee 
te nemen. 

d. Een andere opmerking uit de zaal betreft dat het er om gaat dat 
bestuursleden handelen in de geest van wat goed is voor de vereniging. 

e. Aangegeven mogelijkheden uit de zaal voor nieuw ontwerp van stemmen 
door de leden: percentage aanpassen, digitale stemknop, per mail enz. 
worden onderzocht. 

11. Toelichting op het jaarprogramma 2022. 
a. Mevrouw Emie Geers, voorzitter van de activiteitencommissie licht het 

komende activiteitenprogramma toe. Vooralsnog gaat het om een 
bescheiden programma waarin in ieder geval de voor- en najaarslezingen zijn 
opgenomen en zo ook de natuurwerkochtenden. Daarnaast zijn er plannen 
voor excursies in de zomer naar de biologische strokenteelt op de Zenderense 
of Deldense Es. Veel voorbereiding gaat zitten in de viering van het 50-jarig 
bestaan. Een jubileumcommissie is samengesteld uit leden van het bestuur 
VVT en de activiteitencommissie. Op 1 september 2022 zal de aftrap van dit 
jubileumjaar plaats vinden. In juni is er een fototentoonstelling inde Oranjerie 
voor de ingezonden foto’s van de fotowedstrijd “Zó heb ik het nog nooit 
gezien”. Bij de opening van deze tentoonstelling zal een prijsuitreiking plaats 
vinden. 
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b. Er zijn geen opmerkingen of vragen op het activiteitenprogramma vanuit de 
vergadering. 

12. Fonds Behoud Twickel. 
a. In de toelichting op de jaarcijfers is reeds aandacht besteed aan het fonds. Er 

zijn geen op- of aanmerkingen vanuit de zaal. 
13. Rondvraag en sluiting. 

a. Een van de aanwezigen vraagt naar de mogelijkheid van de ANBI-status voor 
de VVT. In het verleden had de VVT deze status, overigens evenals de 
Stichting Twickel. Door veranderde regelgeving zijn zowel de VVT als de 
Stichting deze ANBI-status kwijtgeraakt. De voorzitter van de Stichting merkt 
op dat de Stichting aan het bezien is of hiervoor een andere weg kan worden 
gevonden via een ANBI-stichting. De VVT kan overwegen een onderzoek te 
doen naar de mogelijkheden om deze status terug te krijgen. 

b. Er is een oproep vanuit de stichting Eschmolen. Deze molen gaat weer 
worden gebouwd, de begroting is rond. Voor het laten werken van de molen 
zijn vrijwilligers nodig die als molenaar kunnen werken of bereid zijn daar een 
opleiding voor te volgen. Belangstellenden kunnen zich richten tot de 
Stichting Eschmolen. 

c. Om 20.23 uur sluit de voorzitter de vergadering. 
 
Na de pauze geven de heren D. van Wassenaer, voorzitter van de Stichting Twickel en E.J. 
Mooiweer, rentmeester van het landgoed voordrachten. Voor de heer Van Wassenaer is het 
zijn eerste ALV. Hij roep op om samen te (blijven) strijden tegen het plaatsen van 
windturbines of het aanleggen van leidingen ( Tennet stroomvoorziening als connectie naar 
de windturbines) rond of door Twickel. Tevens meldt hij dat op Twickel een beroep is gedaan 
om te kijken wat gedaan kan worden aan de opvang van Oekraïners. Wellicht is het iets voor 
de VVT om samen over na te denken? En de samenwerking tussen de stichting en de 
vereniging verder te intensiveren. 
De heer Mooiweer bespreekt aan de hand van een presentatie een veelheid aan 
onderwerpen die op Twickel een actuele rol spelen.  
De belangrijkste punten daaruit: 

- Verduurzaming van de boerderijen 
- De noordelijke lus 
- De bouw van de Eschmolen (op Twickelgrond!) 
- De bouw van een nieuw landhuis met appartementen te Hof te Dieren 
- Opvang van Oekraïners mogelijk op de camping en in leegstaande panden 
- Problemen door en met het toenemen van illegale drugslaboratoria in gehuurde 

boerderijen  
 
Beide voordrachten werden zeer gewaardeerd door de aanwezige leden. 


